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Emne: Til ansvarlig for vedlikehold av vei (Hillands feltet) 
 

Hei, 

 

Bra at innkjørselen og første del av veien gjennom Hillandsfeltet omsider ble reparert på en 

hensiktsmessig måte. For å unngå at veien i andre deler av feltet innen kort tid blir i en like dårlig 

forfattning må det tas grep nå. Det er begynnende huller flere steder som raskt utvides med de 

nedbørsmengdene som er om dagen. Flere av hullene er enda så små at de kan "stoppes" om 

asfalt (av en viss kvalitet) eller mørtel fylles i nå. Om ikke vil man om kort tid ende opp med 

større hull som med dagens kommunale vedlikeholdsstrategi blir kostbare å holde lukket.  

 

Dette som ett tips og en oppfordring... 

 

Ha en fin dag! 

 

mvh 

 

Morten A Torvund 

Hilland Vest 


